
 

 

Verslag algemene ledenvergadering, 14 september 2018 

 
Aanwezig bestuur:  Lennart Boonstra, Ido Ruijs, Matthijs Goossens, Harriët Goossens, Lindsey 

Spaargaren en Linda de Vries 

Aanwezig leden: Matthijs Kloosterman, Evelien van Buren (+ ouders), Gaby van Os, Wendy vd 

Berg, Chris Onderwater, Henk Neijenesch, Barbara van Paassen, Marian 

Boerma, Linda, Paul de Vries, Henk Heeneman, Daan van Deventer, Jan 

Rooney, Willem-Karel Nowee, Wiebe Hillebrand, Hans Kamp, Chavely Burnett 

(+ ouders), Eric Noordam, Robin Peters, Diëgo Beck, Eric van Bergen, Jos 

Boeters, vader Chantalle Wehling, Bob vd Deijl, Marc Ruijs en Marleen 

Goossens (31) 

Afwezig leden: Cees Goossens, Henri Jansen, Denise Jansen, Johan Bouman en Harry Doensen 

 

1. Opening 

Lennart Boonstra opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

  

2. Mededelingen 

Lennart blikt terug op seizoen 2017-2018:  

- Gevlogd voor WOS 

- Hoogvliet spaaractie 

- Activiteiten evenementencommissie 

- Monza jeugdkamp 

- AVG toegepast 

- Beker voor D1 

- Start sponsorcommissie 

 

3. Verslag algemene ledenvergadering 13 september 2017 

Verslag wordt door de leden goedgekeurd. 

 

4. Jaarverslagen 2017-2018 

Over de jaarverslagen zijn geen vragen vanuit de leden. 

 

5. Resultaten seizoen 2017-2018 

Er is een mooi resultaat geboekt het afgelopen seizoen, mede door extra sponsoring en een 
meevaller op zaalhuur. Met het eigen vermogen dat wij momenteel hebben voldoen wij aan onze 
eigen norm om de kosten voor het komende jaar te kunnen dekken.  
 

6. Begroting seizoen 2018-2019 

De zaalhuur blijft de grootste kostenpost, zeker omdat er extern extra zalen gehuurd moeten 

worden door een toename in teams. 

 

7. Vaststellen contributie 2018-2019  



 

 

De contributie wordt verhoogd met een inflatiecorrectie van 3%. De contributie 

voor komend seizoen is vastgesteld op de volgende bedragen:  

     

 Bij betaling vóór 1 dec. 2018: 

Senioren € 285,00 € 270,00 

Recreant / alleen trainen € 180,00 € 165,00 

Jeugd A / B € 245,00 € 230,00 

Jeugd C / Niveau 6 competitie € 225,00 € 210,00 

Mini’s € 185,00 € 170,00 

Tweede keer trainen + € 77,00 

 

8. Decharge bestuur 

Stefan vd Ende van Peter Hofland hebben als kascommissie de boeken van Monza gecontroleerd 

en goed bevonden.  

 

9. Verkiezing bestuursleden en invulling van de commissies 

 Matthijs Kloosterman treedt toe in het bestuur als scheidsrechterscoördinator en neemt 

Henk Kroon over.  

 Raoul Molenkamp treedt toe tot de kascommissie en neemt Stefan vd Ende over 

 Evelien van Buren treedt toe tot de evenementencommissie 

 De vacante posities voor de sponsorcommissie en de ledenwerfcommissie kunnen op dit 

moment niet ingevuld worden 

 

10. Ballentassen 

Afgelopen seizoen zijn veel ballentassen incompleet ingeleverd (te weinig ballen, ballen van 

andere teams). Hier is het bestuur redelijk coulant in geweest. Komend seizoen zal hier strenger 

op gecontroleerd worden. Het inleveren van te weinig ballen of ballen van andere teams zal 

betekenen dat de borg van 50 euro niet teruggegeven kan worden.  

 

11. Wijzigingen huishoudelijk reglement en privacystatement 

De conceptversie voor het nieuwe huishoudelijk reglement is besproken.  

 Daan van Deventer: bij jeugdleden is het voorgekomen dat ouders met het bondsnummer 

van hun kind een account hebben aangemaakt, daardoor kon het kind niet meer de 

VolleybalMasterz halen. Hier moet op gelet worden bij jeugdleden.  

 Linda: Ik mis dat er ook VCP’s zijn binnen de vereniging  Voor de volgende versie nemen 

we hem mee. 

 Marleen Goossens: Wie is de coach volgens jullie bij jeugdwedstrijden?  degene die bij 

de wedstrijd is, is voor ons de coach 

 Bob vd Deijl: Ik heb wedstrijden gefloten boven mijn niveau  wij verwachten dat leden 

minimaal hun eigen niveau kunnen fluiten, boven je niveau fluiten mag 

 Jan Rooney: Voorheen mocht je een klasse hoger fluiten dan je kon, wanneer beide teams 

daar toestemming over geven. Hoe zit dat?  Die regels zijn nu aangepast.  

De nieuwe versie van het huishoudelijk reglement is vastgesteld door de leden op de algemene 

ledenvergadering.  



 

 

 

12. Doelstellingen komend seizoen 

 Komend seizoen is een lustrum voor Monza, we bestaan 10 jaar.  

 De ‘normale’ toernooien door de evenementencommissie 

 Er wordt gekeken voor een jubileumshirt 

 Er gaat gezocht worden naar een nieuw tenue 

 We gaan met een Sportkanjerclub starten 

 

13. Rondvraag 

 Willem-Karel Nowee: Wat betreft de AVG, zakelijk moet je ergens voor tekenen, zit dat bij 

verenigingen ook zo?  Bij aanmelding teken je voor huishoudelijk reglement en privacy 

statement 

 Vader Chantalle Wehling: voor de vakantie is een enquête opgesteld voor extra 

trainingen. Hoe is dit afgehandeld?  het is nog niet teruggekoppeld, maar de animo 

binnen de C-jeugd is te klein om een tweede training op te stellen 

 Marleen Goossens: ^en voor de senioren?  ook niet voldoende animo 

 Wiebe Hillebrand: Ik zie bij evenementencommissie niet staan dat Evelien van Buren wil 

toetreden, dit is wel het geval. Kan hier toestemming voor gegeven worden?  is 

gebeurd! 

 Henk Neijenesch: In de Sweelincklaan is koud water  dit gaan we doorgeven.  

  

14. Sluiting 

Lennart Boonstra bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een sportief 

seizoen toe. Voor nu gaan we, als aftrap van ons lustrumjaar, genieten van de muziek van “Eggs 

Wanted”.  


